

شروط وأحكام الحملة الترويجية للاسترداد النقدي للبطاقات الائتمانية ديسمبر 2018 Credit Card Cashback December 2018 Promotion Campaign Terms and Conditions

1. Bahrain Islamic Bank (the Bank) is organizing a promotion campaign from 10th December 2018 to 31st December 2018 (the Promotion Period) for the new Credit Cards customers (the Customer (s)) whereby they will be entitled to receive cash back (the Promotion Campaign).
1. ينظم بنك البحرين الإسلامي (البنك) خلال الفترة من 10 ديسمبر 2018 إلى 31 ديسمبر 2018 (الفترة الترويجية) حملة ترويجية للراغبين في استصدار بطاقات إئتمانية جديدة (الزبون/ الزبائن) وذلك بمنحهم حق استرداد نقدي (الحملة الترويجية).
2. The Customer will be awarded BD 50/- (Fifty BD) (Cash Back Amount) for obtaining new credit card during the Promotion Period.
2. يمنح البنك كل زبون يحصل على بطاقة إئتمانية جديدة خلال الفترة الترويجية مبلغ وقدره (50 خمسون دينار فقط). (مبلغ الاسترداد النقدي).
3. The Customer will become eligible for the Cash Back Amount for issuance of one credit card during the Promotion Period. If two credit cards were issued, the Cash Back Amount will not change.
3. يستحق الزبون مبلغ الاسترداد النقدي عند استصدار بطاقة إئتمانية واحدة فقط خلال الفترة الترويجية. وإذا تم استصدار بطاقتين إئتمائيتين فلن يتغير مبلغ الاسترداد النقدي.
4. The Cash Back Amount will be credited to the new credit card balance and it cannot be transferred to the Customer's account or to another card. It can only be used through the new credit card only.
4. يضاف مبلغ الاسترداد النقدي لرصيد بطاقة الائتمان الجديدة ولا يمكن تحويل المبلغ إلى حساب العميل أو إلى بطاقة أخرى. سيتم استخدام مبلغ الاسترداد النقدي من خلال بطاقة الائتمان الجديدة فقط.
5. This Promotion Campaign includes all the Customers who obtained new credit cards during the Promotion Period, excluding prepaid, subsidiary cards and corporate credit cards.
5. تشمل هذه الحملة الترويجية جميع الزبائن الذين يستصدرون بطاقات ائتمان جديدة خلال الفترة الترويجية ولا تشمل الحملة البطاقات المدفوعة مسبقاً، البطاقات الثانوية ولا بطاقات الشركات.
6. Customers that obtained credit cards during the promotion can only cancel their credit cards after 6 months from the issuance date, otherwise the Cash Back Amount will be deducted to cancel the credit card.
6. الزبائن الذين يحصلون على بطاقات ائتمانية أثناء الفترة الترويجية لن يسمح لهم بإلغاء بطاقتهم إلا بعد 6 أشهر من تاريخ إصدارها ، وإلا فإنه يحق للبنك خصم مبلغ الاسترداد النقدي الممنوح لإلغاء بطاقة الائتمان.
7. The Bank's Staff Members, Board of Directors, and the Sharia Supervisory Board are excluded from this Promotion Campaign.
7. يستثنى من هذه الحملة الترويجية جميع موظفي وإداريي وأعضاء مجلس إدارة البنك وأعضاء هيئة الرقابة الشرعية.
8. Terms and Conditions of Credit Cards, and General Terms and Conditions of Accounts each apply respectively.
8. تطبق شروط وأحكام البطاقات الائتمانية والشروط العامة للحسابات.
9. The Bank reserves the right to amend or cancel these Terms and Conditions at any time as per its sole discretion however, amendments or cancelation will be notified to the customer at-least 30 days prior to taking effect. In case of campaigns and promotions which are
9. يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام وتفصيل الحملة الترويجية ، كما يحتفظ بحقه في إلغاء الحملة الترويجية في أي وقت وفق سلطته التقديرية. وعلى البنك أن أخطار الزبائن بالتغيير بما لا يقل عن

PO Box 5240, Manama
Kingdom of Bahrain
T +973 17 515 151
F +973 17 535 808
www.bisb.com

صندوق بريد ٥٢٤٠، المنامة
مملكة البحرين
هاتف ١٥١ ٥١٥ ١٧ ٩٧٣+
فاكس ٨٠٨ ٥٣٥ ١٧ ٩٧٣+

بنك البحرين الإسلامي



valid for less than 30 days the Bank reserve the right to amend or cancel related terms and conditions by giving a minimum of 3 days notice. In all cases, as a minimum, the Bank will notify the customer by way of sending a SMS on the number available with the Bank. The Bank accepts no liability or responsibly if the customer fails to provide his updated contact details.

10. These Terms and Conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with English.

30 يوماً قبل التنفيذ. في حال انتهاء الحملة بأقل من 30 يوماً على البنك أخطار الزبائن قبل 3 أيام من نفاذ التغيير. في جميع الأحوال على البنك إعلام الزبائن من خلال ارسال رسالة نصية للرقم المسجل عند البنك كحد ادنى . لا يتحمل البنك أي مسؤولية في حالة فشل الزبون في تحديث أرقام الأتصال المسجلة في البنك.

10. حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي.